
	
	
	
	

	 	
	

	
Motie	huisvesting	Franciscus	en	De	Esch	
	
De	Raad	van	de	Gemeente	Oldenzaal,	bijeen	in	vergadering	van	29	januari	2018,	
	
Constaterende	dat:	
• Er	gewerkt	wordt	aan	een	integraal	huisvestingsplan	voor	onderwijs.		
• Geconstateerd	is	dat	een	aantal	schoolgebouwen	de	komende	periode	aandacht	vragen	

namelijk:	de	Nutsschool,	de	Franciscusschool,	de	Esch,	de	Drie-eenheid	locatie	Noordwal	
en	locatie	Meijbreestraat,	Twents	Carmel	College	locatie	Lyceumstraat,	en	de	Zevenster.		

• Al	eerder	door	de		onderwijspartners	is	geconstateerd	dat	er	prioriteit	moet	worden	
gegeven	aan	de	Nutsschool,	de	Franciscus	en	De	Esch.		

• Het	verzoek	van	de	Nutsschool	voor	nieuwbouw	door	de	raad	waarschijnlijk	wordt	
gehonoreerd,	terwijl	de	noodzaak	voor	nieuwbouw/renovatie	bij	de	Fransiscusschool	net	
zo	hoog	is.	

• Voor	de	Esch	een	budget	van	ongeveer	1,7	miljoen	beschikbaar	is	gesteld	voor	regulier	
onderhoud.			

• De	schoolbesturen	van	de	Esch	zelf	een	plan	hebben	ontwikkeld	om	de	school	
toekomstbestendig	te	maken.	De	kosten	behorend	bij	dit	plan	bedragen	2	miljoen	euro	

• Hiervoor	hebben	zij	zelf	financiering	gevonden	voor	1	miljoen,	waardoor	er	een	tekort	is	
van	1	miljoen	euro.	

	
Overwegende	dat:	
• Ieder	kind	recht	heeft	op	goed	onderwijs	in	een	goed	gebouw.		
• De	Franciscusschool	ook	in	een	slechte	staat	is.		
• Bijna	1	miljoen	euro	noodzakelijk	is	voor	een	bouwkundige	update.		
• Al	eerder	geconstateerd	is	dat	zij	ook	prioriteit	moeten	krijgen.		
• De	Franciscus	heeft	laten	weten	voorkeur	te	hebben	voor	vernieuwbouw	van	de	huidige	

locatie.		
• In	het	scenario-onderzoek	is	aangegeven	dat	vernieuwbouw	en	nieuwbouw	gelijke	

kosten	met	zich	meebrengen.		
• Het	wenselijk	is	de	historische	gevel	van	de	Franciscus	te	behouden.		
• Door	de	extra	investering	bij	De	Esch	de	levensduur	wordt	verlengd	en	de	noodzaak	tot	

nieuwbouw	wordt	uitgesteld.		
• De	kwaliteit	en	toekomstbestendigheid	van	het	schoolgebouw	De	Esch	duurzaam	fors	

verbeterd.		
	



	
	
	
	

	 	
	
Is	van	mening	dat:	
• Naast	de	Nutsschool	ook	de	Franciscusschool	en	De	Esch	prioriteit	hebben.		
• Vernieuwbouw	van	de	Franciscusschool	in	2018	moet	worden	opgepakt.		
• De	grootschalige	renovatie	van	de	Esch,	zoals	door	Konot	en	Consent	aangegeven,	moet	

worden	gerealiseerd.		
• De	toekomstbestendige	investering	van	maximaal	1	miljoen	euro	door	de	gemeente	

moet	worden	gedekt.		
	
Roept	het	college	op	om:	
• Samen	met	de	Franciscusschool	te	starten	met	het	de	voorbereiding	van	vernieuwbouw.	
• De	kosten	van	de	Franciscusschool	ten	laste	te	brengen	van	de	reservering	voor	

uitvoering	van	het	IHP.		
• Medewerking	te	verlenen	aan	het	plan	van	Konot	en	Consent	voor	de	grootschalige	

renovatie	van	de	Esch.		
• De	dekking	van	maximaal	1	miljoen	euro	te	verwerken	in	de	eerst	volgende	financiële	

bijstelling.		
• Samen	met	de	schoolbesturen	zich	in	te	zetten	voor	eventuele	cofinanciering	door	de	

provincie.		
	

	
En	gaat	over	tot	de	orde	van	de	dag	
	
Aldus	getekend	d.d.	29	januari	2018	
	
GroenLinks,	Sandor	Löwik	
	
	
	
	
	
	
 

	 	
 
	
	
	
	


